

## PRAYERS

Pursuant to Standing Order 43, Mr. Epp, seconded by Mr. Baker (Nepean—Carleton), moved,—That this House reaffirms its faith in, and commitment to, the Canadian federal principle of compromise and consensus which has served this country well for 114 years.

And debate arising thereon, the debate was interrupted, pursuant to Standing Order 15(2).

M<sup>me</sup> Bégin, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Agreement between the Government of Canada and the Government of the United States of America on Social Security, done at Ottawa, March 11, 1981, together with Order in Council P.C. 1981-3206, dated November 12, 1981, declaring the Agreement in force. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/212C.

A petition was presented by the honourable Member for Fraser Valley West (Mr. Wenman).

## PRIÈRE

En conformité des dispositions de l'article 43 du Règlement, M. Epp, appuyé par M. Baker (Nepean—Carleton), propose,—Que la Chambre réaffirme sa foi et son engagement à l'égard du principe fédéral canadien du compromis et du consensus qui a si bien servi le pays durant 114 ans.

Il s'élève un débat et ce débat est interrompu, en conformité des dispositions du paragraphe (2) de l'article 15 du Règlement.

M<sup>me</sup> Bégin, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Accord sur la sécurité sociale entre le gouvernement du Canada et le gouvernement des États-Unis, signé à Ottawa le 11 mars 1981, ainsi que l'arrêté en conseil, C.P. 1981-3206, en date du 12 novembre 1981 déclarant l'entrée en vigueur. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/212C.

L'honorable député de Fraser Valley-Ouest (M. Wenman) présente une pétition.